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§ nr Ärende Ansvarig 
§ Mötet öppnas 

Malin Peltola hälsade alla välkomna.  
 

 

§  Val av justeringsman 
Sofie Tillemark valdes till att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll. 
 

 
 

§ Föregående protokoll 
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

 
 

§  Rapporter  
 
Ekonomin:  
Budgetposter ses över löpande för att ha koll på våra utgifter. Vi försöker 
undvika extra kostnader och utgifter.  
Alla sektioner ska skicka in sina budgetförslag för 2024 till Cessan.  

Ungdomssektionen: 
Har en Halloweenaktivitet planerad i November. 
Malin P och Ulrika drar i en workshop för klubbens ungdomar för att kunna 
se om det finns ungdomar som är intresserade av US.  
Annars inget nytt att rapportera  

Tävlingssektionen: 
Rapport skickades ut till styrelsen innan mötet.  
Utdrag från rapport enl nedan: 
Den 15/10 genomfördes en 1* dressyrtävling, inomhus. Antal starter var 
24st. Det var många hemmaryttrare som var anmälda, vilket är jätteroligt. 
Vi har fått fin feedback från både ryttare och besökare som var på plats 
under tävlingen. 
En planering inför 2024 år tävlingar är gjord.  
Hoppning: 
Vecka 19, 11-12 maj 1* (förhoppningvis får vi en av del.tävlingarna för lag) 
Vecka 22, 1-2 juni 2* 
Vecka 35, 31 augusti – 1 september 1* 
Dressyr: 
Vecka 14, 7 april 1-2 * 
Vecka 41 13 oktober 1-2 * 

 

Protokoll 8, för Älmhult Linnébygdens Ridklubb  
2023-10-21 
 
Närvarande: Malin Karlsson, Emma Larsson, 
Andreas Bertilsson, Cecilia Lodelius, Anna 
Ingemarsson, Malin Peltola, Sofie Tillemark, 
Ulrika Wahlgren (via länk delar av mötet) 
 
Frånvarande: Anna Andersson, Hanna Holm 
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Förslaget fick ok av styrelsen och vi hoppas på ett fint tävlingsår 2024.  

 

Ridskolan: 
Rapport skickades ut till styrelsen innan mötet.  
Utdrag från rapport enl nedan: 
Verksamheten fungerar bra och halva terminen är avklarad. Anmälan till 
nästa termin är redan öppen men vi börjar marknadsföra nästa termin 
aktivt efter höstlovet v. 44. 
Utöver den ordinarie verksamheten har ridskolan många aktiviteter på 
gång:  
- Höstlovsaktiviteter med dagridläger, minihoppning och privatlektioner. 
Samtliga aktiviteter är fullbokade.  
- Jullovsaktiviteter – anmälan öppnade v. 42 och vi ser redan fått in 
bokningar. 
 - Ridläger för sommaren 2024 – anmälan till sommarens läger är öppen 
och även där har det redan nu kommit in flertalet anmälningar.  
Följande aktiviteter har redan genomförts under terminen:  
- Öppet hus – var väldigt uppskattat med en större uppslutning än vad som 
var förväntat. Många som var intresserade och ville testa på ridningen. Vi 
hoppas att det ska ge fler nya ridande till nästkommande termin.  
- Prova på WE – Carolina hade sin första WE-träning med clinic och 
därefter tre grupper med både vuxna och ungdomar, blandat elever från 
ridskolan och privatekipage. 
Tävlingsgruppen har hunnit med ytterligare tre tävlingar och fler är 
planerade för resten av terminen. Hela gruppen utvecklas och är duktiga 
på att stötta varandra i både med- och motgång. 

Web- och informationsektionen: 
Rapport skickades ut till styrelsen innan mötet.  
Utdrag från rapport enl nedan: 
Reklam gjordes för Öppet Hus och Smålänningen hade med aktiviteten i 
deras evenemangsprogram.  
Uppdateringar kring vårt ponnylag har gjorts kontinuerligt i samråd med 
lagledare.  
Inlägg har gjorts om WE-clinicen som var mycket populär, hela 
Informationssektionen deltog i prova-på och tyckte det var väldigt roligt. 

Anslagstavlorna utanpå Stora Ridhuset och även de som sitter inne vid 
toaletterna är rensade då där fanns mycket gammalt. Nu rutin har tagits 
fram där dessa rensas en gång i halvåret. Infolapp om detta har satts upp 
på berörda anslagstavlor.  

Ny översiktskarta ska tas fram för anläggningen. De som finns uppsatta är 
solblekta och gamla. Malin K tittar på hur man enklast kan göra nya. 

Förslag har inkommit ang att göra ett reportage om en 
dressyrträning/hoppträning som hålls på anläggningen. Detta finns med på 
agendan framöver. 
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Cafeteriasektionen: 
Försöker vara mer aktiva. Har satt upp lappar där de letar hjälp vid olika 
evenemang.  
Är glada och positiva över cafeterian och funderar över hur de ska kunna 
ha öppet mer.  

Anläggning: 
Avloppet i stora ridhuset fungerar inte. Brunnen ska tömmas och 
inspekteras på tisdag 24/10.  
Stuprännorna rinner över och det är hål i vissa på ridhuset. Ligger på 
agendan att kolla upp längre fram.  

Privatstallet: 
En ny uppstallad från 1/12 annars inget nytt att rapportera.  
 

§  Övriga frågor 
 
Medlemsfrågor:  
Karantänsregler för privatstallet: 
Input har inkommit om förtydligande gällande karantänsdelen i 
bilagorna för privatstallets avtal.  
Malin K har tagit fram ett förslag som mejlades ut till övriga 
styrelsen en vecka innan mötet. Övriga styrelsen vill fundera mer 
över detta och ett nytt extra möte sätts 30/10 där vi 
förhoppningsvis kan klubba igenom ändringen.  
Lagtävlan: 
Sista tävlingen är gjord för ponnylaget. Förfrågan har inkommit om 
klubben kan sponsra med en summa pengar till en avslutande aktivitet för 
alla deltagare. Pga det ekonomiska läger där vi måste undvika extra 
kostnader beslutar styrelsen att det inte är läge att bidra till detta.  

 
Ideella engagemang:  
Under dagen var Jonas på RFSISU på plats och pratade om 
Ideella engagemang och hur vi kan öka engagemanget bland 
våra medlemmar. Det var väldigt givande och styrelsen fick 
med sin många bra inputs att jobba med framöver. 
Till nästa styrelsemöte ska varje sektion skicka in förslag på 
vad de kan behöva hjälp med ideellt.  
 
Julkalender:  
Malin K har jobbat vidare med julkalendern och samlat in 
sponsrade priset. I dagsläget är ca 20st priser sponsrade från 
företag i Älmhult, Osby och Växjö.  
Kalendern kommer måndag-fredag vara ett lotteri som man 
anmäler sig till innan julkalendern startar. Lördag och söndag 
lägga frågor ut på sociala medier som man ska svara på. De 
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som svarar rätt/kommer med förslag (beroende på 
frågeställningen) är sedan med i lottdragningen för den dagen.  
Information går ut till medlemmar i början av November.  
 
Strategiarbete: 
Alla i styrelsen/sektionerna ska läsa sin del i Gröna Linjen, så vi 
kan väcka liv i denna igen och börja arbete utifrån den mer. 
Förslag finns också att byta namn på den eftersom klubbens 
färger numera är blå.  
 
Årsmöte: 
Verksamhetsberättelse ska tas fram av de olika sektionerna 
och lämnas in.  
 
Handlingsplanen: 
Sofia har börjat ta fram en handlingsplan som vi ska ha som 
grund att arbeta utifrån om någon bryter mot vår policy, eller 
utsätter någon för trakasserier.  
Eftersom vi bara lyfter i policyn hur vi förhåller oss till 
varandra, och inte till hästen kollar Sofie vidare på om vi även 
här behöver göra ett större arbete för att få med 
hästhållningen.  
 
 

§  Mötets avslutning 
Extra möte bokas in 30/10 där karantänsförslaget ses över 
igen.  
Förslag på ny layout på boxarna i privatstallets lyfts också upp 
för godkännande så att papper kan skickas in till Länsstyrelsen.  
 

 

   
 
 
Älmhult den 21/10 2023  
 
............................................................                    .......................................................... 
Malin Karlsson , sekreterare                                      Malin Peltola, ordförande 
 
............................................................                     
Sofie Tillemark, justeringsman 


